

Paris - France. 27.11.-1.12.2014. New president elected, board in action.

Mr Dario Quenza from Italy was elected as new JJEU President at the extraordinary General Assembly in Paris. Among three candidates (Mr Philippe Merlin from France and Mr Michael Korn from Germany) he received absolute support from national delegates. At the beginning of the General Assembly the President of French Judo Ju-jitsu Federation (FFJDA) Mr Jean-Luc Rouge addressed the delegates and welcomed them on the World Ju-jitsu Championship. JJIF General Assembly which took place after JJEU gave insight of several of activities of JJIF leadership. Through the reports and debate all departments showed that JJIF is moving forward. And that was also one of the positive thoughts before the first competition day of 2014 World Championship.

On Friday newly elected JJEU President already summon the first meeting of the Board and Sport Director (Mr Christophe Brunet from France). Mr Korn and Mr Merlin were invited to participate and support on-going activities with their knowledge and experience. The guidelines were determined for short term actions up to the next general assembly and future activities.

Among other following projects were addressed: calendar of activities for 2015 and 2016, next EC in the Netherlands, work on the organisation handbook, establishing workgroup for Ethics in Fair-play to prepare protocols and procedures for annual fair play trophy award in Europe ("Christian Blareau Fair Play Trophy" will be awarder for the first time in Paris Open 2015), project champions league for clubs, Combat Camp Sweden, JJIF Convention participation and many more. Discussion was raised also to refresh JJEU official web site. JJIF and Athletes Facebooks sites were recognized as very good marketing and communication tools but official website has also proven its use. During championship several meetings took place with national members and officials on different levels regarding already mentioned project above.



Photo, from left to right: Stefan Badenski (Vice President), Dario Quenza (President), Philippe Merlin and Michael Korn, Robert Perc (General Secretary) and Christophe Brunet (Sport Director).

Paris - France. 27.11.-01.12.2014. Nouveau président élu, le conseil en action.

M. Dario Quenza de l'Italie a été élu nouveau président JJEU à l'Assemblée générale extraordinaire à Paris. Parmi trois candidats (M. Philippe Merlin de France et M. Michael Korn de l'Allemagne), il a reçu le soutien absolu des délégués nationaux. Au début de l'Assemblée générale le président de Fédération Française de Judo Ju-jitsu (FFJDA) M. Jean-Luc Rouge est adressé aux délégués et leur souhaite la bienvenue sur le Championnat du Monde Ju-jitsu. Assemblée générale JJIF qui a eu lieu après JJEU a donné un aperçu de plusieurs des activités de leadership de JJIF. A travers les rapports et les débats ont montré que tous les ministères JJIF va de l'avant. Et c'était aussi l'une des pensées positives avant le premier jour du Championnat du Monde 2014 de la concurrence.

Le vendredi le président nouvellement élu JJEU déjà convoquer la première réunion du conseil d'administration et Directeur Sport (M. Christophe Brunet de la France). M. Korn et M. Merlin ont été invités à participer et support sur les activités en cours avec leurs connaissances et leur expérience. Les lignes directrices ont été déterminées pour des actions à court terme jusqu'à la prochaine assemblée générale et les activités futures.

Parmi les autres projets suivants ont été abordés: calendrier des activités pour 2015 et 2016, CE prochaine aux Pays-Bas, le travail sur le manuel de l'organisation, établir un groupe de travail pour l'éthique dans fair-play pour préparer des protocoles et des procédures de passation annuelle jeu trophée équitable en Europe ("Christian Blareau trophée Fair-play "sera adjudicataire pour la première fois à Paris Ouvrir 2015), champions de la ligue projet pour les clubs, la lutte contre la Suède Camp, JJIF participation Convention et beaucoup plus. Discussion a été soulevée aussi pour rafraîchir JJEU site web officiel. Les sites Facebooks JJIF et athlètes ont été reconnus comme très bons outils de marketing et de communication, mais le site officiel a également prouvé son utilisation. Au cours de championnat plusieurs réunions ont eu lieu avec des membres et des fonctionnaires nationaux à différents niveaux concernant projet déjà mentionné ci-dessus.



Photo, de gauche à droite: Stefan Badenski (vice-président), Dario Quenza (président), Philippe Merlin et Michael Korn, Robert Perc (secrétaire général) et Christophe Brunet (directeur Sport).